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SKRIVELSE 
 
Projektorganisation för Högdalstopparna 
 
Efter många år av motioner, medborgarsamverkan och konsultarbete finns det nu äntligen 
planer och medel för att skapa ett värdefullt rekreationsområde på Högdalstopparna. Många 
idéer finns för både sport, kultur och natur. Det finns goda förutsättningar att 
Högdalstopparna kan bli ett spännande rekreationsområde för många olika grupper. I årets 
budget har både Vantör/Enskede-Årsta och Farsta stadsdelsnämnd samt idrottsförvaltningen 
fått sammanlagt cirka 9 miljoner kronor till detta arbete. Det är utmärkt och glädjande. 
Politiker från flera olika partier har bidragit med sin del till helheten och nu har m, fp och kd 
stafettpinnen. 
 
Men så som arbetet ser ut att bedrivas just nu kommer de inblandade förvaltningarna göra var 
sin sak på sitt håll. Det är olyckligt att ett så stort och viktigt projekt inte har en tydlig 
projektorganisation och/eller lokal projektledare.  
 
Nämnden uppdrar åt förvaltningen att undersöka möjligheter att anställa en projektledare för 
en del av de nio miljoner som är vikta för Högdalstopparna eller söka medel till detta från 
centralt håll. 
 
 
 
 


